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SE.BRM.0002.8.2024 

 

Protokół nr 5 

 

V Sesja RMiG Kórnik odbyła się 28 sierpnia 2024 roku w sali strażnicy OSP Kórnik, 

Kórnik, ul. 20 Października 93. Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono  

o godzinie 17:05 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie 

Sebastian Wlazły i Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek, radca prawny 

Przemysław Barczyński, kierownicy wydziałów Urzędu MiG Kórnik, dyrektor OPS 

Agnieszka Mieloch, sołtysi, najlepsi uczniowie ze szkół MiG Kórnik wraz z rodzicami, 

dyrektorzy szkół. 

 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła V Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Następnie 

poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik będąca 

załącznikiem do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik 

stwierdziła, że w obradach uczestniczy 16 radnych. Rada Miasta i Gminy Kórnik miała 

kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy zebrani mają uwagi  

do  ogłoszonego wcześniej porządku obrad posiedzenia. Nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 
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Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

 

Radna Iwona Kosmalska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Wręczenie nagród dla wybitnie uzdolnionych uczniów kończących naukę  

w szkołach na terenie Miasta i Gminy Kórnik w roku szkolnym 2023/ 2024. 

4. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

5. Wysłuchanie sprawozdania Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Kórniku. 

6. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

 a) z wykonania przetargów, 

 b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

 c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

 d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

8. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących 

sprawach: 

 a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-

2037, 

 b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

 c)  ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych – sołtysów, 

 d) zgłoszenia sołectwa Błażejewko do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+", 
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 e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych 

opłat adiacenckich, 

 f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu, 

 g) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu, 

 h) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej  

w miejscowości Dachowa, 

 i) wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie nieruchomości służebnością drogi 

koniecznej nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Robakowo, gmina 

Kórnik, 

 j) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie 

umowy sprzedaży nieruchomości położonych w Gądkach, 

 k) wyrażenia woli przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi, 

 l) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych  

w ciągu drogi gminnej nr 332010P ulicy Klonowej w rejonie skrzyżowania  

z dz. nr ewid. 105/6 w miejscowości Dachowa, 

 m) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku. 

10. Interpelacje. 

11. Zapytania. 

12. Wnioski radnych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

14. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

15. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radnego Wojciecha Fieduka.  
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Głosowano w sprawie 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

 

Radna Iwona Kosmalska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

3. Wręczenie nagród dla wybitnie uzdolnionych uczniów kończących naukę w szkołach 

na terenie Miasta i Gminy Kórnik w roku szkolnym 2023/ 2024: 

Przewodnicząca rady Anna Maria Andrzejewska i burmistrz Przemysław Pacholski 

wręczyli nagrody dla wybitnie uzdolnionych uczniów przyznane na podstawie zapisów 

uchwały RMiG Kórnik nr XLIV/632/2022 Rady Miasta i Gminy Kórnik z dnia 25 maja 2022r. 

Lista wyróżnionych stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Dokument stanowi załącznik. 

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia protokołu z IV Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

 

Radna Iwona Kosmalska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

5. Wysłuchanie sprawozdania Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Kórniku: 

Dyrektor Agnieszka Mieloch przedstawiła sprawozdanie z działalności ośrodka. 

Prezentacja jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodnicząca rady zapytała o zasady, na podstawie których działa system teleopieki 

seniorów. Pani dyrektor odpowiedziała, że nie ma limitów, a do programu może przystąpić 

każda osoba starsza wymagająca wsparcia. Gdy uruchamiano system zapisanych było 

80-90 osób, obecnie jest to 50.  Dyrektor Agnieszka Mieloch przedstawiła zasady 

programu. Następnie, nawiązując do przedstawionych treści podkreśliła, że pomoc 

społeczna udzielana jest tym, którzy wyrażą zgodę na działania. Nie można przymuszać 

i łamać prawa. Dyrektor dodała, że każdy przypadek jest inny i rozpatrywany 

indywidualnie. Na zakończenie wystąpienia dyrektor Agnieszka Mieloch podziękowała 

swojemu zespołowi za pracę, a służbom za współpracę.  
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6. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Informacje są załącznikiem  do protokołu. 

Radny Adam Zydroń zapytał o wnioski ze spotkania z Wojewodą Wielkopolską (p. 12). 

Przewodnicząca wskazała, że wizyta była nie tylko spotkaniem kurtuazyjnym, a włodarze 

MiG Kórnik liczą na korzyści, m.in. dotyczące konkursów, w których można pozyskać 

dofinansowanie do tworzenia infrastruktury drogowej. Przewodnicząca uznała,  

że spotkanie miło kluczowe znaczenie dla współpracy z wojewodą.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zwróciła uwagę zebranych na dołączoną  

do protokołu informację o zawiązaniu Klubu Radnych Kórnickie Forum Obywatelskie. 

Następnie zapytała, czy radni mają uwagi do propozycji pisma adresowanego do Kasy 

Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego, które jest wynikiem wniosku przyjętego  

na posiedzeniu K.BiF 22.08.2024. Nie zgłoszono uwag. Treść dokumentu przyjęto  

przez aklamację.  

 

7. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Burmistrz Przemysław Pacholski wraz z przewodniczącą Anną Marią Andrzejewską 

wręczyli podziękowania sołtysom, którzy nie będą już pełnić swoich funkcji (lista 

wyróżnionych stanowi załącznik). W imieniu sołtysów głos zabrali: Jerzy Rozmiarek  

Beata Bruczyńska i Marek Templewicz. 

 

Radna Iwona Kosmalska, przewodnicząca Komitetu Dożynkowego podsumowała 

imprezę, która odbyła się 18 sierpnia br. w Radzewie. Złożyła podziękowania sołtys 

Malwinie Bartkowiak. Pani sołtys podkreśliła ogromne zaangażowanie i solidarność 

mieszkańców w przygotowanie i przeprowadzenie dożynek. Podziękowała  

za współpracę. 

 

Burmistrz Przemysław Pacholski wręczył pani Joannie Kasprzak akt powierzenia 

stanowiska Dyrektora Przedszkola nr 1 w Kórniku.  

 



PROJEKT 
 

8 
 

Burmistrz Przemysław Pacholski i wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówili najistotniejsze 

punkty ze sprawozdania z działalności międzysesyjnej oraz pozyskiwania środków 

pozabudżetowych (punkt 7b). Dokumenty są załącznikiami do protokołu.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała w jaki sposób zostanie 

przeprowadzona linia kolei dużych prędkości przez drogę S11 (dotyczy punktu 2.) 

Wiceburmistrzowie wyjaśnili, że kolej zostanie poprowadzona wiaduktem nad drogą. 

Będzie to betonowa konstrukcja z ekranami.  

Przewodnicząca zapytała, odnośnie punktu 5., czy zaistniały problemy związane  

z projektowaniem węzła przesiadkowego w Gądkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

poinformował, że prace nad dokumentacją są w końcowej fazie. Pozyskano uzgodnienia. 

Rozmowy z GDDKiA dotyczyły przejęcia dróg serwisowych drogi S11, zgodnie  

z uchwałami RMiG Kórnik, bez odszkodowania. Drogi serwisowe mają być publicznymi, 

prowadzącymi do węzła przesiadkowego.  

Kolejne pytanie przewodniczącej dotyczyło punktu 18. Zapytała, czy MTP zaproponowały 

zmianę funkcji terenu lub sprzedaż. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły odpowiedział,  

że zmiana dotyczy funkcji wystawienniczej na P/U, na całym obszarze. Procent zabudowy 

ma być wyznaczony na poziomie identycznym, jak na działkach sąsiednich. Wycofano  

się z planów budowy farmy fotowoltaicznej przy A2. Ma zostać utrzymany ciek wodny 

z terenami zielonymi.  

Ostatnie pytanie przewodniczącej dotyczyło lokalizacji zielonych przystanków (punkt 24.). 

Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że przystanki będą w Kórniku i Kórniku-

Bninie.  

 

7a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, przedstawił burmistrz Przemysław 

Pacholski.  

Radny Adam Zydroń zapytał, czy mieszkańcy mogą się spodziewać 30% podwyżki opłaty 

za wywóz śmieci. Burmistrz Przemysław Pacholski wskazał, że procedowano przetarg  

na zagospodarowanie odpadów. Nie ma rozmów o podwyżce opłaty za odbiór i transport 

odpadów. Burmistrz podkreślił, że obecne stawki były tożsame z rynkowymi. Ważnym 
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elementem jest dopłata z budżetu gminy. Jeśli nastąpi konieczność podwyższenia opłaty 

ponoszonej przez mieszkańców, wzrost nie będzie wysoki.  

 

7b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. Dokument został omówiony w punkcie 7. 

Przewodnicząca rady zapytała, czy urząd będzie składał aplikacje do nowo ogłoszonych 

konkursów. Burmistrz Przemysław Pacholski przypomniał, że urzędnicy pracują  

wg zasady znalezienia konkursu dla zadań, dla których dysponują pełną dokumentacją. 

Zadania nie są wymyślane pod regulamin danego konkursu. Za warte rozpatrzenia 

burmistrz uznał tematy: farmy fotowoltaicznej w Czmoniu (warunkiem jest wykup 

transformatora) i uzupełniania taboru KPA Kombus.  

 

7c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Sprawozdanie jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik przypomniała, że trwają kontrole dotyczące 

gospodarki odpadami. Zwróciła uwagę na system kar. Podkreśliła, że warto właściwie 

prowadzić segregację odpadów.  

 

7d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Sprawozdanie stanowi załącznik.  

Nie zadano pytań. 

 

8. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Sprawozdania przewodniczących komisji są załącznikami do protokołu. 

Nie podjęto dyskusji. 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

Po przerwie. 

 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 
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9a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Burmistrz Przemysław Pacholski i skarbnik Katarzyna Szamałek przedstawili 

autopoprawki do projektów z punktów 9a) i 9b). 

Głosowano w sprawie 

autopoprawki do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2024-2037, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

 

Głosowano w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037 z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 
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Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/49/2024 

 

9b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 

Kórnik na 2024 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 
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Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/50/2024 

 

9c)  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia zasady przyznawania, 

wysokość diet i zwrotu kosztów podróży służbowej dla przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysów: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

W głosowaniu nie wzięły udziału osoby pełniące funkcję sołtysa. 

Głosowano w sprawie 

ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów podróży służbowej 

dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysów, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/51/2024 

  

9d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia sołectwa Błażejewko  

do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+": 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie 

zgłoszenia sołectwa Błażejewko do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+", 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 
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Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/52/2024 

  

9e) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

stawek procentowych opłat adiacenckich: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Radny Adam Zydroń podziękował wiceburmistrzowi Sebastianowi Wlazłemu  

za przeslanie orzecznictwa wyjaśniającego niemożność ustanowienia zerowej stawki 

opłaty. 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych opłat adiacenckich, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/53/2024 

 

9f) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Wielkopolskiemu: 

Pozytywna opinia K.BiF. 
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Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/54/2024 

  

9g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 

w uchwale w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Poznańskiemu, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 
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Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/55/2024 

  

9h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości położonej w miejscowości Dachowa: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w miejscowości 

Dachowa, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/56/2024 
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9i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie 

nieruchomości służebnością drogi koniecznej nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Robakowo, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie nieruchomości służebnością drogi koniecznej 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Robakowo, gmina Kórnik, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/57/2024 

  

9j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy sprzedaży nieruchomości położonych  

w Gądkach:  

Pozytywna opinia K.BiF. 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy nieruchomość jest sprzedawana Fundacji Zakłady 

Kórnickie. Przewodnicząca rady potwierdziła. Radny zauważył, że rów dzieli 

nieruchomości fundacji. Zapytał, w jakim celu jest sprzedawany. Burmistrz Przemysław 
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Pacholski odpowiedział, że w celu realizacji planów FZK działka musi stanowić całość. 

Rów nie może mieć wpływu na kształt hali. Wskazał, że fundacja będzie dzierżawiła 

omawiane tereny. Radny Adam Zydroń zapytał, czy rów zostanie zlikwidowany. Burmistrz 

Przemysław Pacholski wyjaśnił, że działania będą prowadzone na podstawie decyzji Wód 

Polskich. Rów może zostać np. przesunięty. Zapewnił, że prace nie będą samowolą 

budowlaną. Radny zapytał o cenę sprzedaży. Burmistrz odpowiedział, że jest ona zgodna 

z danymi operatu szacunkowego. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział,  

że jest to 954 tys. zł za trzy działki, około 6 tys. m2. Radny Adam Zydroń podkreślił,  

że podjęcie uchwały jest ukłonem MiG Kórnik w stronę FZK. Wartość nieruchomości 

wzrośnie. Zapytał, czy fundacja zrewanżuje się gminie. Burmistrz Przemysław Pacholski 

powiedział, że współpraca z fundacją jest trudna, ale zawsze owocna i oparta  

o konsensus. Wskazał, że wiele działań opiera się na argumentach społecznych, a spraw 

nie można traktować 0-1.  Radny Adam Zydroń wspomniał sprawę przejęcia  

od FZK gruntu pod przepompownię w Biernatkach. 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonych w Gądkach, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 
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Uchwała nr V/58/2024 

  

9k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przejęcia od Powiatu 

Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia woli przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego 

zarządzania drogami powiatowymi, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/59/2024 

  

9l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych w ciągu drogi gminnej nr 332010P ulicy Klonowej 

w rejonie skrzyżowania z dz. nr ewid. 105/6 w miejscowości Dachowa: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 
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wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w ciągu 

drogi gminnej nr 332010P ulicy Klonowej w rejonie skrzyżowania z dz. nr ewid. 105/6  

w miejscowości Dachowa, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/61/2024 

  

9m) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik 

w 2024 roku: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (16) 



PROJEKT 
 

21 
 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Walczyk 

Uchwała nr V/61/2024 

 

10. Interpelacje: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Radny Robert Maliński przedstawił interpelacje w sprawach: 

- ustanowienia kontrolera finansowego RMiG Kórnik przy KKS Kotwica, 

- montażu bezobsługowego urządzenia płatniczego w UMiG Kórnik, 

- umowy partnerskiej między gminami Skawina i Kórnik. 

 

Radny Sebastian Stein przedstawił interpelacje w sprawach: 

- budowy kanalizacji i oczyszczalni ścieków w latach 2024 – 2029, 

- dróg gruntowych, 

- współpracy z UAM w sprawie oczyszczania wód, 

- zakupu karetki pogotowia, 

- ul. Spacerowej w Kamionkach. 

 

Radny Adam Zydroń przedstawił interpelacje w sprawach: 

- Kórnickiej Karty Mieszkańca, 

- weryfikacji wydatkowania dotacji przez stowarzyszenia, 

- mycia i dezynfekcji koszy na śmieci, 

- opóźnienia w procedowaniu zmiany studium, 
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- przyspieszenia prac nad budową SP w Kórniku – Bninie. 

Burmistrz Przemysław Pacholski przypomniał, że informował o połączeniu karty 

mieszkańca z miejską aplikacją. Wskazał, że na kolejną sesję przedstawi projekt uchwały 

dotyczący karty. Zgodził się, że jeśli karta miałaby mieć jedynie formę fizyczną, mogłaby 

być wprowadzona w połowie 2021 roku. 

 

Radny Michał Buchwald przedstawił interpelację w sprawie rozbudowy SP Radzewo. 

 

Radny Wojciech Fieduk przedstawił interpelację w sprawie montażu lustra drogowego  

w Dachowie/ Robakowie. Przewodnicząca rady przypomniała, że interpelacje powinny 

dotyczyć spraw ogólnych, istotnych dla całej gminy. 

 

Radny Jarosław Janowski przedstawił interpelację w sprawie poprawy porządku  

przy kontenerach na używaną odzież. 

 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przedstawiła interpelację w sprawie dostępu 

do plaży w Błażejewku. 

 

11. Zapytania: 

Radny Adam Zydroń nawiązał do informacji nt. pozyskania przez Gminę Kleszczewo 

środków zewnętrznych na zadania związane z budową kanalizacji. Zapytał,  

czy MiG Kórnik mogła aplikować. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział,  

że gmina Kórnik pozyskała dofinansowanie na m.in. prace w Błażejewie,  

za pośrednictwem Aquanet S.A. Uznał, że  doniesienia dotyczą tych samych procedur. 

Drugie pytanie radnego dotyczyło włączania klimatyzacji w autobusach KPA Kombus. 

Burmistrz Przemysław Pacholski zobowiązał się do sprawdzenia sytuacji. 

Radny  Adam Zydroń zapytał, czy na terenie MiG Kórnik są schrony. Burmistrz 

odpowiedział, że nie ma typowych schronów. Poinformował, że prowadzono 

inwentaryzację podpiwniczeń budynków publicznych. Informacje przekazano służbom. 

Rozważana jest rozbudowa infrastruktury, badana dostępność dofinansowania. 
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Radny Robert Maliński zapytał o rozbudowę ul. Dworcowej i przebudowę ul. Szkolnej 

między ulicami Żernicką i Stachowską w Robakowie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

powiedział, że został złożony wniosek o wydanie decyzji ZRID. Wyraził nadzieję  

na rozpoczęcie prac budowlanych w 2025 roku. 

 

Radny Piotr Szczepaniak zapytał o budowę chodnika i ścieżki rowerowej przy ul. Szerokiej 

w Robakowie. Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił, że Aquanet S.A. będzie budował 

sieć wodociągową po drugiej stronie drogi. Prace nad projektem ciągu komunikacyjnego 

wznowiono. Realizacja zadania będzie możliwa w 2025 roku. 

 

Radna Małgorzata Skrzypczak zapytała o modernizację polnego odcinka ul. Kempingowej 

w Borówcu. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przypomniał, że budowę kanalizacji 

sanitarnej Aquanet S.A. zaplanował na lata 2024 – 2027. Trwają rozmowy ze spółką  

nt. kanalizacji Mościenicy i doprowadzenia sieci do oczyszczalni ścieków w Borówcu 

przez ul. Kempingową. Prace drogowe będą wykonane po wybudowaniu sieci, w 2027 

roku. 

 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska omówiła złożone na piśmie i załączone  

do protokołu zapytanie w sprawie przejścia dla pieszych i regulacji ruchu  

na ul. Poznańskiej w Kamionkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział,  

że przygotowano dokumentację. Problemem są uzgodnienia z ZDP w kwestii 

odwodnienia. Wiceburmistrz powiedział, że jest szansa zrealizowania prac w następnym 

roku. Przewodnicząca poprosiła o przekazanie odpowiedzi w formie pisemnej.  

 

Radna Helena Świdurska zapytała o działania w sprawie przejścia dla pieszych  

przy galerii Eko w Kamionkach. Przypomniała, że do przeprawy powinny prowadzić 

schody, wybudowane na terenie, który obecnie jest prywatny. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak powiedział, że UMiG Kórnik nie prowadzi działań w tym temacie. Dodał, że miały  

być prowadzone rozmowy nt. uregulowania stanu prawnego gruntu. Zobowiązał  

się do przekazania szczegółowych informacji podczas wrześniowej sesji rady.  
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Radna Iwona Kosmalska zapytała o prace nad przystankiem autobusowym  

przy ul. Poznańskiej w Dachowie. Kierownik Wydziału Eksploatacji infrastruktury 

Technicznej UMiG Kórnik Anna Borowiak odpowiedziała, że skompletowano 

dokumentację do zapytania ofertowego. Wiaty będą zakupione i ustawione w bieżącym 

roku. 

Radna zapytała, czy rozmawiano nt. wykupu gruntu pod przystanek przy ul. Okrężnej  

w Dachowie. Kierownik odpowiedziała, że z uwagi na wąski pas drogowy projektant musi 

określić, czy miejsca na przystanek będzie wystarczająco. 

 

Radny Sebastian Stein zapytał o dostawienie stojaków rowerowych przy SP Kamionki. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że zada pytanie dyrektorowi placówki. 

 

12. Wnioski radnych: 

Wnioski złożone w formie pisemnej są załącznikami do protokołu. 

 

Radny Jerzy Rozmiarek omówił wniosek w sprawie przeznaczenia środków na budowę 

chodnika ul. Lipowej w Czmoniu w 2025 roku. 

 

Radny Jarosław Janowski omówił wniosek w sprawie wyrównania poboczy ul. Szkolnej  

w Borówcu. 

 

Radny Sebastian Stein omówił wniosek w sprawie montażu bariery U12a wzdłuż  

ul. Mieczewskiej w Kamionkach. 

  

Radny Piotr Szczepaniak poparł wniosek radnego Jarosława Janowskiego. 

 

Radna Helena Świdurska przedstawiła wniosek w sprawie ujęcia w budżecie MiG Kórnik 

na 2025 roku pieniędzy na 100% finansowanie kastracji/ sterylizacji zwierząt 

właścicielskich. Uznała, że są to środki w wysokości 70 – 80 tys. zł. 

 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 
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Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

14. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przypomniała radnym o możliwości składania 

uwag do projektu Strategii rozwoju MiG Kórnik. Termin został przedłużony do końca 

sierpnia br.  

 

Przewodnicząca poinformowała o uroczystościach upamiętnienia Wybuchu II Wojny 

Światowej, które rozpoczną się 1.09.2024 roku o godzinie 12:00. 

 

Następnie ogłosiła, że zgodnie z harmonogramem prac rady kolejna sesja zostanie 

zwołana na 25.09.2024 roku, a posiedzenia komisji na 17 i 19.09.2024 roku. Posiedzenie 

komisji statutowej zostanie zwołane na 19.09.2024 roku. 

 

15. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła V Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

                         

Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

      /-/ Anna Maria Andrzejewska 

Protokołowała Helena Cyranik 

 


